



Seamark ZM Technology Group (H.K,) CO.,Ltd

Add: Building 10, Huaide Cuihai industrial Park, Fuyong Street, Bao'an district, Shenzhen, China
www.seamarkxray.com
Mobile:+8618779975930 Fax:0755-29929953 E-mail: info@seamarkxray.com

BYD Electronics Xray 6600

惠州比亚迪电子有限公司成立于 2007 年，公司位于广东省惠州市大亚湾新区，公司主要从事新型电子元器件（片式元器件，集合集成电路），移动通信系统（含 GSM,CDMA, DCS1800,DECT,iimt2000 等）手机，手机半成品，数字音视频编程码设备，手机外壳及按键，第三代及后续移动通信系统手机设备开发制造，消费类电子产品（笔记本，蓝牙，GPS,移动数字电视，便携多媒体播放机，微型摄影仪，数码相框，头戴式显示器），充电器，手机 Lens(视窗)，电子计算机及外部设备制造（平板电脑，POS 机），医用电子仪器设备等电子产品的研发，生产与销售。X-ray inspection machine 操作设备简单易上手，一般新手只需要指导一两次就能较为熟练的操作设备，对于气泡，空洞，焊接等缺陷都能很好的分析出来。

Huizhou BYD Electronics Co., Ltd. was established in 2007. The company is located in Daya Bay New District, Huizhou City, Guangdong Province. The company is mainly engaged in new electronic components (chip components, integrated integrated circuits), mobile communication systems (including GSM, CDMA, DCS1800, DECT, IMT2000, etc.) Mobile phones, mobile phone semi-finished products, digital audio and video programming code devices, mobile phone shells and buttons, third-generation and subsequent mobile communication system mobile device development and manufacturing, consumer electronics (notebooks, Bluetooth, GPS, mobile digital TV, portable multimedia R & D and production of electronic products such as players, micro-cameras, digital photo frames, head-mounted displays), chargers, cell phones (windows), manufacturing of electronic computers and peripheral devices (tablet computers, POS machines), medical electronic equipment, etc. And sales. X-ray inspection machine operation equipment is simple and easy to use. Generally, Green hand only needs to instruct twice to be proficient in operating the equipment. It can analyze bubbles, voids, welding and other defects.

Applications:

1: Semiconductor	2: Automotive electronics	3: PCB' A	4: LED
5: BGA/QFN inspection	6: Aluminum die casting	7: Mould	8: Electrical and mechanical components
9: Biological agriculture seed	10: Aviation component	11: Wheel hub	12: Wire/USB/Plug

CONDERENCE & EXHIBITION: FEBEUARY 4-6
SAN DIEGO CONVENTION CENTER | CA
Seamark zm will participate in IPC APEXEXPO 2020, USA Time is 2020.2.4th-6th.

Family of [Industrial X-ray inspection machine](#) & [BGA rework station](#)

Last Article: [Rashmi Rare Earth X Ray Machine Training](#)

Next Article:[x ray inspect PCB and SMT patch module](#)



Seamark ZM Technology Group (H.K,) CO.,Ltd

Add: Building 10, Huaide Cuihai industrial Park, Fuyong Street, Bao'an district, Shenzhen, China

www.seamarkxray.com

Mobile:+8618779975930

Fax:0755-29929953

E-mail: info@seamarkxray.com

[TSI Mexico use Seamark x ray machine](#)

[Persang Alloy Industries X ray 6600 for PCB](#)

Maybe you still are interested in: [Solder paste printing defects and solutions in SMT chip processing process](#)

[Advantages of X-ray SMD counter](#)

[TDK Navitasys India X Ray case](#)